

TABLE OF CONTENTS 目 录

贵州铁皮石斛产业发展现状及前景分析

Analysis on Development Status and Prospect of *Dendrobium officinale* Industry in Guizhou Province

王晓敏, 罗晓青, 周玉飞, 张显波.....1

高海拔地区越夏白萝卜品种试验结果初报

A Preliminary Report on the Comparison Test of Over-Summer White Radish Varieties in High Altitude Area

赵婷, 邓仕学, 陈睿, 董恩省, 马达.....5

安阳市现代生态循环农业发展模式及对策建议

Development Model and Countermeasures of Modern Eco-Circular Agriculture in Anyang

郭智勇, 刘庆生, 刘春红, 韩文君, 谢利芬.....11

冬小麦种植空间形态的分析方法研究与应用

Research and Application of Analysis Method of Winter Wheat Planting Spatial Morphology

王慧敏, 宋拥军, 宋清泉, 吴静.....17

七种水稻减氮模式试验效果分析与评价

Analysis and Evaluation of the Experimental Effects of Seven Rice Nitrogen Reduction Models

吴爱国, 赵伟, 李莲, 于倩倩, 张荔.....26

黑鲷形态性状对体质量影响的相关性分析

Analysis of Effects of Morphometric Traits on Body Weight of *Acanthopagrus schlegelii*

肖李霞, 汤晓建, 张志伟, 胡振新, 秦亚丽, 任忠宏, 张志勇.....35

水分胁迫下乙醇胺对香蕉幼苗抗逆性的影响

The Impact of Protective Enzymes for Different Pesticides on Bananas under Water Stress

李来平, 李来旺.....46

大花独蒜兰无菌萌发及幼苗栽培基质研究

Study on Asepticgermination and Seedling Cultivation Substrate of *Pleione grandiflora*

赵黎明, 蒋宏, 孔继君, 向振勇.....54